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Vragen van het lid Mohandis (PvdA) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over de toename van fraudemeldingen op hogescholen en 
universiteiten en de wijze waarop instellingen hier mee omgaan (ingezonden 
10 juni 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht over de toename van het aantal 
fraudemeldingen op hogescholen en universiteiten?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u deze toename vanuit de veronderstelling dat dit voort kan 
komen uit de toegenomen scherpte en controle maar mogelijk ook door een 
toename van het aantal fraudehandelingen? 

Vraag 3
Deelt u de in de berichtgeving weergegeven conclusie dat onderwijsinstellin-
gen nog te weinig doen om fraude te voorkomen, onder andere doordat oude 
tentamens hergebruikt worden, meldingen achterwege blijven of door dat 
regelingen en procedures ontbreken of niet helder zijn? 

Vraag 4
Acht u de werkwijze van de rijksuniversiteit, waarbij docenten niet verplicht 
worden om constateringen of vermoedens van fraude te melden maar hier 
zelf een inschatting mogen maken, strijdig met wetgeving op dit vlak? Zo ja, 
op welke wijze gaat u de universiteit hierop aanspreken en de werkwijze daar 
aanscherpen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om bestaande afspraken en verplichtingen over het voorkomen 
en bestrijden van fraude en plagiaat weer onder de aandacht te brengen of 
om eventueel hernieuwde afspraken te maken met de onderwijsinstellingen? 
Zo nee, waarom niet?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nederland/cijfer-voor-niet-gemaakt-tentamen-zelfs-docent-werkt-mee-
aan-fraude
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